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I jadrné lidské slovo je lepší než jedna SMS
Ačkoliv paní Regina vlastní 5 telefonů, kouzlu moderních technologií úplně nepropadla. Ovládá telefon 
tlačítkový, na tom „placatém“ umí fotit a natáčet, protože to potřebuje ke své práci.

Maily po úporné snaze taky nadatluje a jediné, co jí trošku chytlo z výdobytků moderní doby, jsou sociální 
sítě, kde se prý může prezentovat nejen jako ta vážná věštkyně, ale i jako ta malá vychechtaná holka, kterou 
v hloubi duše stále je. Vždy ale bude upřednostňovat mluvené slovo před čímkoli jiným. 

 „I jadrné lidské slovo je lepší než cokoliv napsaného. Jak můžete z napsaného ‚ahoj‘ poznat, zda je míněno 
radostně nebo je to spíše takové to ‚no nazdar‘,“ dodává Ivana Regina a pokračuje: „Dnes má každý v uších 
sluchátka, v ruce telefon a lidé se mezi sebou nebaví. Nedokážou to. Dokonce i rande si sjednávají přes SMS. 
Rozcházejí se po mailech. Lidskost se pomalu vytrácí.“

A právě proto prý ráda chodí nakupovat k nim do COOPu. „S holkami vždycky pokecám, probereme, co je u 
nich nového, čím je zase manžel, děti vytočili. To nemá chybu. Je to útěk z hektična do pohody a vzájemného 
sdílení. Sdělíme si své bolístky a nakonec končíme záchvaty uvolňujícího a osvobozujícího smíchu. To se vám 
v žádném megařetězci nepodaří.“

Nebojte se být sami
Při povídání jsme se pochopitelně nemohli vyhnout ani tématu Vánoc. Cukroví Regina nepeče. Nestíhá to. 
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Má dvě osvědčené cukrářky, které ji zásobují tradičními druhy cukroví. A když si ho u nich zapomene 
objednat, vyrazí do COOPu, kde mají cukroví opravdu luxusní, a mají dokonce i její oblíbenou vánoční štolu. 
Ty si koupí klidně dvě najednou. 

Její dům a zahrada září na Vánoce tisíci světel, na která se chodí dívat snad všechny děti z místní mateřské 
školy. Přesto je Regina na Štědrý den sama. Proč? Chce si vychutnat vánoční atmosféru podle svého. Ozdobí 
si tři vánoční stromečky, pod každý z nich sama sobě naaranžuje již v září nakoupené a zabalené dárky. A 
protože zapomene, co v nich je, má při rozbalování nelíčenou radost. Když jí někdo zavolá a utrápeně se 
svěřuje, že je na svátky sám, snaží se ho přesvědčit, že být sám není vůbec žádná tragédie. „Pak spolu po 
telefonu pečeme cukroví, smažíme kapra a porovnáváme si recepty na bramborový salát. Poslední dobou se 
trochu vytratila poetika Vánoc a stalo se z nich martyrium plné dohadů, kdy kterého příbuzného navštívit. 
Všude ochutnáváme cukroví, nespočet variant salátu a z tašky pak při odchodu tajně lovíme něco na trávení. 
Proto si Štědrý den vychutnávám sama a užívám si tu pohodu. První svátek vánoční už ale patří rodině a 
barák doslova praská ve švech, kolik se nás tady sejde.“

Předpověď na rok 2020
Co by to bylo za povídání se slavnou jasnovidkou, kdybychom se nezeptali na rok 2020.

„Podíváme-li se na číslovku 2020, jsou to takové dvě labutě, které zvolna plují za sebou. Na první 
pohled se tedy zdá, že se doba zpomalí. Ale jsou tu ty nuly. Nuly, když je položíme, jsou takové 
malé nekonečno, které vše urychlí. Příští rok tedy bude velmi hektický, doba se zrychlí ve všech 
sférách a čekají nás změny. Podívám-li se na COOP, je to firma, která bude prosperovat i nadále. 
Zákazníci se budou do jejích prodejen vracet. A to je dobře. Ráda bych všem zákazníkům COOPu popřála 
pevné zdraví, aby si vážili sami sebe, užívali života a šířili radost. Přeji jim pohodové nakupování a aby se 
nebáli zkoušet novinky, které se v jejich prodejnách, ale i v životě objeví.“ 


